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扮 QUALIT丫MANAGEMEN丁 S丫S丁EM 
CERTIFICATE 

Certificate No. 00120Q38266R3M13200 

We hereby certi勿 that 

Suzhou Littelfuse OVS Co., Ltd. 
Unified Social Credit Code' 913205946081989591 

6 Xinghai Street, Suzhou Industrial Park, Jiangsu Province, China 

by reason of its 

Quality Management System 
has been awarded this certificate for compliance with the standard 

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015 	 A 

兮 
下he Quality Management System Applies in the following area: 

Des勺n and Manufacture of Miniature Fuse Link (Cartridge 升pe & Automotive Fuse为p旬 

Certified since: Nowmber25, 2011 Valid from: October15, 2020 Valid until: November12, 2023 
	目少闪 

扮 After a surveillance cycle the certificate is valid only when used together with an Acceptance Notice of Surveillance Audit issued by CCCPlease access vnv.cqc.corn.cn  for checking validity of the certiflcate. 
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质量管理体系认证证书 爪 
证书编号：00120Q38266R3M/3200 

兹证明 

苏州力特奥维斯保险丝有限公司 
统 社会信用代码 913205946081989 59T 

  

 

中国江苏省苏州工业园区星海街 6 号 

建立的质量管理体系符合标准： 

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015 
通过认证范围如下： 

  

 

小型熔断器（管状及汽车用）的设计和生产 

首次发证日期：2011年11月25日 本次发证日期：2020年10月15日有效期至：2023年”1月12日 

在 个监督周Jul后 本证书必须HCQC签发的 JIJt杆本核合格通知书合井使用方可有效．查询证书有效状态洁登陆'nvw. cqc. cooi. CII 

本证书信息可在UI家认证认可监瞥管理委员会官方网站 (ivwiv. onca. gov. cu) 上杳询 
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中国质量认证申 WA 
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